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Mededelingen van de FFF Fryske Feriening foar Fjildbiology

Algemene ledenvergadering

Bestuurswijzigingen
Na vier jaar zijn Mirte Kooistra en Michel Krol goed betrokken

geraakt bij het FFF-gebeuren. Beiden stelden zich op 2 maart

herkiesbaar voor nog een bestuursperiode. Sietske Rintjema en

Siep van der Veen namen afscheid van het bestuur, na hierin

acht jaar actief te zijn geweest. Er zijn inmiddels twee enthousi-

aste kandidaten bereid gevonden die zich op 2 maart verkies-

baar stelden, te weten Jakob Haneburg (Wadvogelwerkgroep

FFF) en Diederik van Dullemen. Jakob zal het Fügelferban bin-

nen het FFF-bestuur gaan vertegenwoordigen, terwijl Diederik

geïnteresseerd is in het Ferban foar Oare Bisten. We zijn erg

blij met beide nieuwkomers!

Werkgroepwijzigingen
De FFF-Vogelinventarisatiegroep Fluezen, Heegermeer, Ou-

degaasterbrekken, Blauhüsterpuollen, Ringwiel en Hop e.o.

is opgeheven, aangezien deze werkgroep nauwelijks tot niet

meer actief was als werkgroep zijnde. De leden ervan blij-

ven wel alleactief met tellingen voor o.a. SOVON en FFF.

Wetlandwacht Trinus Haitjema heeft aangegeven te emigre-

ren naar Estland, waarmee de wetlandwachtfunctie voor de

Steile Bank vacant wordt. Zie ook de oproep van Vogelbe-

scherming Nederland voor WetlandWachten elders in dit

nummer.

Zoals Marten Zijlstra in het vorige nummer van Twirre al

aangaf heeft hij besloten het coördinatorschap voor de

FFF-Süchbistewurkgroep neer te leggen. Het bestuur dankt

Marten voor zijn jarenlange, grote inzet en betekenis voor

deze soortgroep in onze provincie. We zijn erg blij met

Teddy Dolstra, de nieuwe coördinator voor deze werk-

groep. We hebben er alle vertrouwen in dat hij de activitei-

ten en daarmee de betekenis van deze werkgroep in de toe-

komst gestalte zal kunnen geven. Teddy stelt zich hieronder

voor.

Even voorstellen: Teddy Dolstra

Na zich 14 jaar actief te hebben ingezet binnen het ‘Ferban foar

oare Bisten’ van de FFF, heeft Marten Zijlstra zijn activiteiten

overgedragen aan Teddy Dolstra. Een introductie:

Mijn naam is Teddy Dolstra (31), woonachtig in Steggerda.

Sinds januari van dit jaar ben

ik als opvolger van Marten

Zijlstra de nieuwe coördina-

tor van het Süchbisteferban.

Beroepsmatig ben ik boom-

kweker / hovenier; daarnaast

voer ik inventarisatiewerk uit

voor onder meer de lepen-

wacht Fryslan en Landschaps-

beheer Fryslan.

Van jongs af aan ben ik al in

en met de natuur (en aan na-

tuur grenzende cultuurland-

schappen) actief. Zoals velen

ben ook ik begonnen met het observeren van vogels en het

zoeken naar eieren. Maar mijn interesse was breder; vaak was

ik ook aan de waterkant te vinden, onderandere om te vissen.

Met Jacob Koopman als biologieleraar op de Lagere Agrarische

School (LAS) te Wolvega en het herbarium als schoolopdracht,

was mijn liefde voor de inheemse flora geboren. Na een paar

jaar was het herbarium voor mij geen schoolopdracht meer,

maar een echte hobby waar ik actief mee bezig was. Niet alleen

het verzamelen boeide mij, maar ook het vergaren van soor-

tenkennis en kennis over de bijbehorende ecologie. Ook toen ik

naar de Middelbare Bosbouw en Cultuurtechnische School

(MBCS) te Velp ging, waar ik bos-, natuur- en landschapsbeheer

studeerde, heb ik mij nog jaren actief bezig gehouden met het

herbarium.

Tijdens één van mijn stages kwam ik bij het IBN-DLO terecht

(1995), waar ik inventarisatiemedewerkerwerd ten tijde van de

translocatie van de Bever in de Noordstrangen van de Rijn in de

Gelderse Poort. Een periode van afzien, gezien de weersom-

standigheden tijdens de toen nog koude wintermaanden, maar

ook een periode om nooit te vergeten. Tijdens dit veelal nach-

telijke werk probeerde ik de gezenderde bevers met een ont-

vanger en nachtkijker op te sporen en te volgen. Uiteindelijk

heb ik met een kameraad de opleiding afgesloten met als afstu-

deeronderwerp ‘De invloed van de muskusrattenbestrijding op

beverpopulaties in Nederland’.

Ik kwam voor het eerst in aanraking met vleermuizen toen ik

eind mei 1996 een Grootoorvleermuis bij huis vond. Twee we-

ken later stond dit dier met foto en al beschreven in het weke-

lijkse krantenartikel Onze Natuur (747) van Philip Zeinstra.

Nog geen maand later ontdekte ik dat we een kolonie Laatvlie-

gers in huis hadden, die tot op heden wordt gemonitoord. Mijn

interesse voor deze mysterieuze diergroep was gewekt. Na

gereageerd te hebben op een krantenartikel van de Zoogdier-

vereniging VZZ, werd ik al vrij snel benaderd door Marten Zijl-

stra. Ik schafte een batdetector aan en op advies van hem ben

ik in Arnhem naar een workshop over batdetectors geweest.

Ondertussen deed ik een extra opleiding aan de MBCS te Velp

(Cultuurtechniek) waar mijn afstudeeronderwerp ook betrek-

De Algemene ledenvergadering van de FFF vond plaats op vrij-

dag 2 maart 2007 in café Kromme Knilles te Akkrum. Deze

Twirre verschijnt te vroeg om hier al verslag van te kunnen

doen. Ook dit keer was er voor gekozen geen gastspreker uit

te nodigen, maar om na de pauze de leden, met name de co-

ordinatoren en andere vertegenwoordigers van de

FFF-werkgroe-pen, de gelegenheid te geven met het bestuur en

andere leden in discussie te gaan. Bijvoorbeeld over de toe-

komst van de FFF, de mate van sturing, de onderlinge samen-

werking en eventueel te ontplooien activiteiten voor het ko-

mende seizoen.

Teddy Dolstra
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king had op vleermuizen. Tijdens de workshop ontmoette ik

leden van de Vleermuiswerkgroep Groningen, met wie ik tot op

heden intensief contact onderhoud. Tegenwoordig ben ik pen-

ningmeester van de Vleermuiswerkgroep Groningen (VWGG).

Daarnaast ben ik actief voor de Vleermuiswerkgroep Drenthe,

met name voor de gemeente Westerveld. Friese zoogdieren

inventariseer ik tegenwoordig in de breedste zin van het

woord, met batdetector, wintertellingen, op zicht, via sporen

en door braakballen uit te pluizen.

Hoe de rol die ik binnen het Ferban foar oare Bisten van de FFF

ga innemen er precies uit gaat zien, is nog niet helemaal duide-

lijk. Er zijn veel ontwikkelingen gaande binnen de provincie op

zoogdiergebied. Zo wordt er gedacht aan het opzetten van een

centraal meldpunt voor vleermuizen en marterachtigen en is

het plan opgevat een verspreidingsatlas voor zoogdieren in

Fryslan te maken.

Zelf vind ik het belangrijk om een breed netwerk op te bouwen

van waarnemers, die jaar in, jaar uit waarnemingen verzamelen

en doorgeven. Om dit te bereiken kan gedacht worden aan het

organiseren van inventarisatiekampen, het houden van informa-

tiebijeenkomsten, het verzorgen van cursussen, lezingen, en dat

natuurlijk allemaal onder de vleugels van de FFF. Uiteindelijk

moet dit tot een brede soortenbescherming leiden.

Tot slot wil ik een ieder een goede en soortenrijke samenwer-

king toewensen!

Teddy Dolstra

Zuiderweg 10

8395 KV Steggerda

(tel. 06-21686354, e-mail: teddydolstra@hetnet.nl)

Passantenhaven Driewegsluis
De FFF-Vogelwerkgroep Brandemeer heeft namens de ‘ferie-

ning’ een zienswijze ingediend inzake de door de gemeente

Weststellingwerf voorgenomen aanleg van een passantenhaven

bij Driewegsluis. Gewezen is op het belang van de aangrenzen-

de natuurgebieden Lendevallei en Brandemeer/ Rottige Meen-

te, en het feit dat de laatste tevens is aangewezen als Natura

2000-gebied. Ook Staatsbosbeheer en It Fryske Gea hadden

reeds overleg gehad met de gemeente over dit plan. Daarbij

kwam ook de compensatie van eventuele natuurschade aan de

orde. Zo is onder andere afgesproken dat de gemeente zich

hard gaat maken voor de aanleg van de ecologische verbinding

tussen bovengenoemde natuurgebieden. Een andere afspraak is

dat delen van de oevers van de Linde natuurvriendelijk zullen

worden ingericht.

Planten in Bolsward

Zo nu en dan verschijnt de FFF in het nieuws. Het bestuur was

blij verrast met een bericht dat op 30 november 2006 in de

Leeuwarder Courant stond. Hierin werd Rintje Altena uit Nij-

land gecomplimenteerd met het opleveren van het rapport:

‘Wilde planten in Bolsward’, dat hij als FFF-er in opdracht van

de Miljeu Wurkgroep Boalsert op, volgens de LC, “haast pro-

fessionele wijze” had uitgevoerd. De mooiste vondst die Altena

deed was die van Brave hendrik Chenopodium bonus-henricus,

een akkerplant die op de Rode Lijst van zeldzame planten in

Nederland staat. Het bestuur is trots op dergelijke actieve le-

den, dus Rintje, bedankt voor je enorme inspanningen en gefeli-
citeerd met het behaalde resultaat!


